
Adım Üniversitesileri Birliği 

Yükseköğretimde Kalite Güvence, Öz Değerlendirme ve Akran Değerlendirme Süreci Çalışmaları 

Çalıştayı Değerlendirme Anketi Sonuçları 

 

 

 



 

 

 



6. Lütfen varsa ek görüş ve önerilerinizi belirtiniz? 

Çalıştay boyunca hiç aranın olmamasının verimliliği düşürdüğünü düşünüyorum  

 

Bir ya da iki kısa ihtiyaç arası verilse iyi olurdu. 

 

Tüm sunumlar için ve paylaşımlarınız için çok teşekkür ediyorum. Daha yaygın çalışmaların 

yapılma dileğiyle 

 

Seminer türü (birden fazla konuşmacının sunumunun olduğu) etkinlikler çok faydalı ama 

çalıştay dediğimizde uygulamalı bir çalışma ima ediliyor, onu beklerdik. Yine de faydalı 

olduğuna ,inanıyor emeği geçen herkese teşekkür ediyorum. 

 

Teşekkür ederim 

 

Emeği geçenlere teşekkür ediyorum. 

 

Bazı sunumlar çok geneldi. Çoğunlukla başarılı sunumlardı. 

 

Sunumlara daha az zaman ayırılıp artan sürenin soru cevap kısmına aktarılması daha uygun 

olacaktır. 

 

Çalıştayın Devam Etmesi Dileği ile Katkıda Bulunanlara Teşekkürler. 

 

Öncelikle böyle bir çalıştay düzenlediğiniz için teşekkür ederim. Bundan sonra düzenlenecek 

çalıştaylar için naçizane şu önerilerde bulunabilirim: Çalıştaylar, tüm ADIM üniversitelerinin 

uygulama örneklerini paylaşmalarını sağlayacak biçimde organize edilebilir. Ayrıca, çalıştay 

programının içeriğinde yer alan iyi uygulama örneklerine dair daha somut bilgilerin 

paylaşılması anlamlı olabilir. Akredite edilen kurumlar da çalıştaya davet edilirlerse uygulama 

örneklerini paylaşabilirler, yol gösterici olabilirler. Bir de her çalıştayda bir sorun üzerine 

oluşturulan küçük grupların bir arada çalışmaları sağlanmalı, çalıştayın sonucunda bir 

rapor/bildiri ortaya konulmalıdır. Bu hususun göz önünde bulundurulması çalıştayların 

amacına hizmet etmesini sağlayacaktır. Emekleriniz için tekrar teşekkür ederim. 

 

Toplantıların daha sık yapılmasını arzu ediyoruz 
 

 


